
Ovogodišnji rafting nosio je naziv „Tara – Drina – Tara” zato što smo bili na raftingu na Tari, a potom smo bili 
u Perućcu na Drini ispod planine Tare. 
Svi oni koji su skeptični prema našem programu propustili su još jednu jedinstvenu priliku za uživanje i relaksirajujući 
vikend odmor. Ovde je kratka reportaža o tome kako je bilo, učesnicima da se podsete, a drugima da vide i da dođu na 
rafting 2012. Mi još ne znamo kuda ćemo naredne godine, ali znamo da će opet biti i hedonistički i sadržajno. 
Ove godine zabaležen je rekord u broju učesnika raftinga. Bilo nas je 48. Pred sam start imali smo nekoliko velikih 
pehova sa stalnim učesnicima (slomljene ruke, palac, iznenadni zadaci na poslu i dr). Trebalo je da nas bude 56. 
Učesnici su bili iz Novog Sada, Beograda, Kikinde, Sopota i drugih mesta. Bilo je 18 doktora nauka (u momentu sam 
pomislio: „Ne daj bože nesreće – ode srpska nauka”), 22 učesnika mlađih od 35 godina, 20 ženskih učesnika, dakle bili 
smo raznovrsni, ali ipak kompaktni i kao jedna grupa.  
Krenimo redom. Svi su stigli na vreme i krenuli smo po planu ispred Poljoprivrednog fakulteta u Novom Sadu. 

RAFTING TARA 2011RAFTING TARA 2011

Pošto smo se kompletirali tek na rumskoj raskrsnici slikali smo se u Malom Zvorniku pre 
prelaska granice.



Prevoznik je bio „Feniks” sa veoma udobnom i dosta novom „Setrom” („Mercedes”). 
Vozio nas Bora, žestok vozač, ali i veoma predusretljiv u pogledu naši želja.
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PUTOVANJE PUTOVANJE 
Na pauzi u Malom Zvorniku

Kape i majice su već podeljene. Kape su 
“stavljene u promet”, a majice će biti kasnije.

Ružina voda: Redovni raftingaš prof. Bajkin, 
sa  najboljim pripremama pred rafting, 
između fizičarki iz BG i organizatora.

Prof. Petrić je imao veliku 
ekipu ‐ 5 devojaka.

Protina ekipa bez Prote seniora

SnjeSnježžanaana je poslala ekipu je poslala ekipu –– I liga.I liga.



PUTOVANJE PUTOVANJE 
Ručak u Vidrićima (Sokolac)

Drago Savčić tradicionalno 
pozdravlja goste

Bilo je tu supice, sira, kajmaka, pite, jagnjetine...

Savčići su, po običaju, tog jutra 
ispekli jagnjetinu za nas. Nismo se baš svi ovde okupili za “slikanje”, ali ima nas.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
Odbojka

Pazi ovu koncentraciju!

Ma, Dule stani tamo gde treba!

Prosečno mlađa ekipa je ipak zasluženo pobedila.

Nakon dugog putovanja odbojka je 
bila najbolje razgibavanje



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
Ostali oblici relaksacije

Tek pristigli. Dele se kućice, pije se za 
dobrodošlicu, uživa se u pogledu na 
Drinu...
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Autoritativni sudija je pošteno obavio zadatak.

Baš nas briga. Opušteno.

Dobitnica premije na PTEP‐u je, reklo bi 
se, uživala na tremu ispred “vile”.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
Uveče

A potom druženje.

Prvo večera.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
Uveče

Igralo se.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
Uveče

Vidi Snježo kako su dobri.

U igri je predvodila Saškina ekipa. Ostatak večeri nije 
dokumentovan fotogarfijama da se vidi ko je predvodio  
druženje posle ponoći. Ja nisam bio tamo, pa ne znam. 
Sumnjam na prof. Petrića i njegovu ekipu, ali ih nema na 
slikama. Ili možda Kole i Velja?

Neki su se družili iz prikrajka.

Prof. Milić se baš trudio da se 
brine o mladima tokom celog 
putovanja. Da ih zabavlja , da 
im priča, da ih uspavljuje...



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
A sada glavno - RAFTING

Prvo smo se “slikali” u majicama i kapama  koje smo dobli od donatora.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
A sada glavno - RAFTING

A onda u punoj sportskoj opremi. Doduše, malo raspojasano – vruće je.  



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
A sada glavno - RAFTING

Raft ‐ čamci polaze. Bilo ih je 6.

Vreme je bilo divno , tako da je prskanje počelo 
odmah. Nažalost nismo imali Filipa sa nejgovim
aparatopm za slikanje ovakvih prizora, ali bilo je 
žestokog  “polivanja”.

Pozdravi sa slapova

Odmor i “slikanje”.



Kamp Kamp ““KalistaKalista”” u u BastasimaBastasima
A sada glavno - RAFTING

Plivače je predvodio prof. Bajkin.

Još prskanja

Predah tokom veslanja Tematski sto o prskanju..



Na Drini Na Drini ććuprijauprija
Nakon što nas je nakon raftinga dočekao uobičajeni 
subotnji ručak u kampu (jagnjetina sa ražnja, piletina i 
povrće ispod sača...) pokupili smo stvari i krenuli put 
Višegrada. Zaustavili smo se u Višegradu i posetili 
čiveni most koji je pod zaštitom UNESKO‐a.



PeruPeruććacac
Putovanje nas je dalje vodilo preko Mokre Gore, planine Tare i Bajine Bašte do Perućca, gde smo 
večerali i smestili se u hotel “Vila Drina”. Deo grupe je bio smešten u hotelu “Drina” u Bajinoj Bašti. U 
Perućcu je smeštaj bio veoma kvalitetan, a u Bajinoj Bašti neki profesori su imali posebne zadatke. Sve 
se završilo kako treba. Svi su spavali i odmarali se bezbrižno. Nakon konformnog odmora dočekao nas je 
lep dan sa predivnim prizorom reke Vrelo koja je proticala u velikom broju rukavaca ispod našeg 
restorana gde smo doručkovali.

Reka Vrelo se obrušava  rukavcima u 
Drinu.

Doručak

PTEP‐ovci nisu bili u dovoljnom broju 
prisutni, ali su imali prave predstavnike.



Brodom “Grizzly” smo imali predivnu vožnju po jezeru Perućac. Nažalost,  ukupni doživljaj je donekle 
kvarila slika plutajućih plastičnih flaša. Zašto Srbija mora biti takva? Kažu ne mogu da se izbore sa tim 
zlom. Ja sam siguran da mogu ako problem pozicioniraju ozbiljnije. No voda je zaista čista i topla. Kupali 
smo se, slikali, pili pivo i druge tečnosti. Sve u svemu bilo je lepo, ali je na Uvcu prošle godine bilo nešto 
lepše. 

PeruPeruććacac

Spoljnji izgled broda

Atmosfera na brodu  je bila opuštena i 
prijatna bez obzira na plivajuću PET ambalažu.



PeruPeruććacac

Deo Deo SnjeSnježžinoginog tima tima –– pripreme za skokovepripreme za skokove

Protina ekipaProtina ekipa

Uživanje u prirodi

Bilo je tu hrane (pivo je hrana).



PeruPeruććacac
Skokovi i kupanjeSkokovi i kupanje

Ova tačkica ovde je dr Snežana Lević

A ovo ovde je brižna mama dr Jovanka Lević. Gde mi je dete?

Mladi Pupavac skače
salto unazad.

I njegov drugar 



PeruPeruććacac
PovratakPovratak

Nakon ručka u atraktivnom restoranu vrelo sedosmo u autobus i krenusmo nazad. Putovanje 
je bilo u redu. Odmali smo se usput i prepričavali doživljaje. Sve u svemu, opšta je ocena da 
je ekskurzija bila veoma dobra, program ispunjen. Stari raftingaši su bili zadovoljni ,a svi novi 
su rekli idu i iduće godine. VeVećć je poje poččelo elo prijavljivanjeprijavljivanje! ! Koliko sam čuo od organizatora biće 
ponovljen Uvac, možda u nekoj drugoj kombinaciji sa smeštajem. Organizatori raftinga dobili 
su gromoglasan aplauz na kraju puta što je potvrda uspeha ovog programa Društva PTEP.


